

Sct. Michaelis sogns menighedsråd

Referat af MR-møde 11-04-2024



^s
Deltagere: Ruth Fibiger Olesen, Johannes Lund Nielsen, Per Nielsen, Stig Lilleøre, Ole Steen, Anette Ingemansen, Kenny Bruun Olsen, Steffen Bader, Bjarne Gertz Olsen, Thomas Kofoed Nedergaard og Kristoffer Bruun Simonsen

Daglig leder og medarbejderrepræsentant: Malene Thams Steffensen

Afbud: Bjarne Gertz Olsen

Stedfortræder:

Referent: Per Nielsen

Pkt.	Indhold
1.	Velkommen og indledning
	Efter velkomst var der indledning ved Kenny.
2.	Godkendelse af dagsorden
	Dagsorden drøftet og godkendt.
3.	Opfølgning på referat
	Enkelte punkter til opfølgning på referat blev drøftet.
4.	Underskrift af referat
	Referat fra sidste MR-møde blev underskrevet.
5.	Godkende referat fra FU
	Referat godkendt.
6.	Hvordan imødekommer vi det stigende antal gudstjenestedeltagere, og hvordan sikrer vi fortsat tilstrømning?
	Opsamling fra sidste MR-møde blev præsenteret og drøftet. Med udgangspunkt i opsamlingen blev det afklaret, hvilke enkle tiltag MR vil have fokus på allerede fra dette år, og hvilke tiltag der på sigt kan komme på tale.
7.	Kandidater til menighedsråd
	MR drøftede det kommende menighedsrådsvalg i forhold til kandidater. Hvordan motiverer vi folk fra menigheden til at stille op?
8.	Menighedsrådsvalg
	Orienteringsmøde og valgforsamling blev drøftet. Punkter til orienteringsmødet følger fast dagsorden, og det blev afklaret, hvem der præsenterer de enkelte punkter.
9.	Kamera og skærme til logerne
	MR besluttede, at bygningsudvalg kan iværksætte etablering.

10.	Regnskab Kasserer gav status på aktuelt budget. I forbindelse med mulighed for løbende opfølgning orienterer daglig leder løbende øvrige ansatte om økonomisk status i forhold til de forskellige poster.
11.	Orientering a. Thomas b. Kristoffer c. Malene Præsterne orienterede om <ul style="list-style-type: none">• 2. Pinsedag gudstjeneste i kirken kl. 12 grundet Royal Run• Muligheder med lydsystemet i kirken i forbindelse med kirkelige handlinger• De kommende konfirmationer• Mange nye sognebåndsløsere i kirken• Realskolens brug af kirkerummet til musikaften• Indsamlingsprojekt i oktober til "Blå Kors." Daglig leder/medarbejderrepræsentant orienterede om <ul style="list-style-type: none">• Drøftelse af kirkens økonomi på medarbejdermøde• Udfordringer med Telefonabonnement for ansatte• Hærværk på kirkegården• Afslutning på forløb med praktikant. Orienteringerne blev taget til efterretning.

	<p>Orientering</p> <ul style="list-style-type: none">a. Kirkeværge v. Kennyb. Kontaktperson v. Perc. Kasserer v. Stigd. Formand v. Ruth
12.	<p>Kirkeværge:</p> <ul style="list-style-type: none">• Der er kommet tilbud på resterende vedligeholdelsesarbejder i forbindelse med kirkesyn 2023.• I forhold til bevilling i forbindelse med budgetforhandling 2023 er der kommet tilbud på døre og vinduer. <p>Kontaktperson:</p> <ul style="list-style-type: none">• Obligatorisk årligt medarbejdermøde er afholdt 15. marts.• MUS med ansatte er gennemført. <p>Kasserer:</p> <p>Havde intet særskilt til orientering</p> <p>Formand:</p> <ul style="list-style-type: none">• Kirke- og diakonimedarbejder deltager på MR-møde i maj måned.• Afklaring om Kirketaxa er sat i værk• Invitation til budgetmøde i maj 2024. <p>Orienteringerne blev taget til efterretning.</p>
13.	<p>Samarbejde med den russisk-ortodokse kirke</p> <p>Udkast blev drøftet og godkendt.</p> <p>Nyt fra udvalg</p> <p>Menighedsplejen:</p> <ul style="list-style-type: none">• Der er udarbejdet Visionspapir.• I forbindelse med konfirmationerne har menighedsplejen i år ydet konfirmandhjælp. <p>SVM-repræsentant:</p> <ul style="list-style-type: none">• Kort orientering fra møde med Saint Michael's Voices.
14.	<p>Arbejdsgruppe "Grøn omstilling" (under provstiet):</p> <ul style="list-style-type: none">• Johannes deltager i gruppen.• Gruppen har på møde beskrevet nogle punkter, som er givet videre til provstiudvalget til brug i det fortsatte arbejde med "Grøn omstilling" i provstiet. <p>Kommunikationsudvalg:</p> <ul style="list-style-type: none">• Orientering om kommende redaktionsmøde• Der er ved at blive indhentet tilbud på nyt layout, tryk m.m.



15.	Kirkegårdsudvalg: <ul style="list-style-type: none">• Enkelte gamle kistegrave er ændret til urnegrave.• Afhjælpning af problemer med vand fra Norgesgade ved kraftigt regnfald.
	Evt.
	Der var ikke noget til dette punkt.

Ruth Fibiger Olesen
Formand

Anette Ingemansen
Næstformand

Per Nielsen
Kontaktperson

Stig Lilleøre
Kasserer

Kenny Bruun Olsen
Kirkeværge

Johannes Lund Nielsen

Steffen Bader

Bjarne Gertz Olsen

Ole Steen

Kristoffer Bruun
Simonsen

Thomas Kofoed Nedergaard